
Interior admet que �s nescessari «revisar la seguretat« a la

zona dels Pins de Blanes

El conseller Felip Puig assisteix a les Juntes de Seguretat del municipi i de

Lloret i diu que cal la colálaboraci� del sector privat

BLANES | JORDI VERA

El conseller d'Interior, Felip Puig, va anunciar ahir que des del depar tament es donar� supor t i es colálaborar�

"amb el projecte espec�f ic" que l'Ajuntament de Blanes vol desenvolupar per apor tar una major seguretat al barri

dels Pins, que �s on es concentra l'oci nocturn del municipi. "Hem de revisar la seguretat en aquest barri" -va dir

Puig- "on l'ofer ta d'oci requereix un dispositiu espec�f ic". El conseller va fer aquestes declaracions a la Junta de

Seguretat local que es va celebrar ahir al mat� a Blanes. Poc despr�s, el conseller tamb� va anar cap a Lloret de

Mar, on va assistir a la Junta de Segur tat del municipi. Cap de les dues juntes es van anunciar a la premsa, com

es fa habitualment.

Fa poques setmanes, l'Ajuntament de Blanes va anunciar les dues primeres mesures del Pla de Seguretat per

intentar resoldre els inconvenients que compor ta la concentraci� d'oci nocturn als Pins: posar en marxa agents

c�vics que actuaran com a elements dissuasius a les nits i fer patrulles mixtes formades per agents de la Policia

Local i Mossos d'Esquadra.

El conseller, doncs, va mostrar el seu supor t al Pla. Puig va deixar clar que, a m�s de revisar la seguretat al barri,

cal "treballar en colálaboraci� amb el sector privat perqu� s'impliqui i aconsegueixi garantir la creaci� de negoci i

riquesa amb la conciliaci� dels drets dels ciutadans de tenir pau i tranquilálitat en els seus barris". Puig va

avan�ar tamb� que en aquest sentit s'hauria de treballar tamb� en l'�mbit legislatiu.

Per altra banda, el conseller d'Interior va fer "una molt bona valoraci� de la colálaboraci� institucional i la

coordinaci� operativa" al municipi de Blanes que "est� donant bons resultats". D'aquesta manera, Puig va fer

pal�s que, "tot hi haver-hi algun repunt en algun tipus de delicte que mereix m�s atenci�", des de Mossos i policia

local s'est� fent "una feina molt intensa, molt sorda i an�nima que �s molt impor tant des del punt de vista de

prevenci� i des del punt de vista de relaci� amb la comunitat".

Per la seva banda, l'alcalde de Blanes, Josep Marig�, va voler agrair la pres�ncia del conseller perqu� "ha pogut

prendre el pols a la realitat del nostre territori". "Agraeixo especialment  aquesta proximitat del Govern perqu�

�s evident que les dades que ha vist avui aqu� tamb� les pot estudiar al seu despatx", va dir l'alcalde.

Marig� es va mostrar satisfet ja que el conseller "ha estat receptiu en les necessitats que hem plantejat com �s

la pacif icaci� ve�nal per rebaixar soroll i el consum d'alcohol a la zona dels Pins". Finalment, l'alcalde va "agrair la

colálaboraci� de tots els cossos policials".
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